
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 217
Forslag til lov om ændring af lov om forskellige forbrugsafgifter og opkrævningsloven.
(Indførelse af afgift på nikotinholdige væsker til e-cigaretter m.v.).
Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 11
Vil ministeren redegøre for beregningerne ift. udbredelsen af det illegale marked, som
vil opstå som følge af introduktionen af en ny afgift på nikotinholdige væsker, herunder
hvor mange danskere der forventes at ville benytte sig af illegale væsker på årlig basis
frem mod 2025 som følge af afgiften og baseret på den aktuelle vækstkurve i forbruget af
e-cigaretter? Dette bedes opgjort på årlig basis.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars Boje Mathiesen
(NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Mathiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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